

IRIS OHYAMA PCF-SC15T 超強全方位靜音循環風扇 IRIS OHYAMA PCF-SC15T / Super Air Circulation Fan PCF-SC15T	
牌子 / Brand	IRIS OHYAMA
型號 / Model	PCF-SC15T
原產地 / Place of Manufacture	中國 / China
主要功能 / Key features	<p>送風距離約 25m 螺旋式氣流，將氣流更快更遠地送出，而且送風距離達到 25 米。升級款比舊款的風速提高約 20%，送風距離提高約 50%。</p> <p>帶動整屋的空氣動起來 適用面積達 25 m²，有效循環整屋空氣，亦可避免兒童直吹空調。</p> <p>羽毛型立體扇葉 擴大扇葉的表面積捕捉更多的風</p> <p>5 檔風力 安靜舒適 低風檔模式下，聲音低至 35 分貝，安靜柔和，酣然入睡。</p> <p>立體搖擺 廣角送風 全方位自動送風，設有上下 75 度及左右 90 度搖擺送風。</p> <p>四季都適用 夏季涼爽、梅雨乾燥、春秋換氣、冬天溫暖</p> <p>配合暖氣或冷氣機更加節能 冬天時配合暖爐可充分將暖氣循環到室內各個角落，讓您渡過溫暖寒冬！夏天時節可配合冷氣機一同時用，充分將冷氣均勻循環。感受清涼同時不用把冷氣機溫度調得太低，做到節能省電。</p> <p>產品規格 尺寸：21CMx21CMx29CM</p> <ul style="list-style-type: none"> • 商品重量：約 2.0kg • 風量調整：5 段 • 線長：約 1.4m • 靜音電機：35dB 以下 • 送風距離：約 25 米 <p>Wind distance is about 25m The spiral airflow sends out the airflow faster and farther, and the wind distance reaches 25 meters. The upgraded model's wind speed is increased by about 20% compared to the old model, and the air supply distance is increased by about 50%.</p> <p>To move the air throughout the house The applicable area is up to 25 m², which can effectively circulate the air throughout the house, and can also prevent children from blowing the air conditioner directly.</p>

<p>主要功能 / Key features</p>	<p>5-speed wind, quiet and comfortable In low wind mode, the sound is as low as 35 dB, quiet and soft</p> <p>Three-dimensional rocking All-round automatic air supply, with 75 degrees up and down and 90 degrees left and right swing air supply.</p> <p>Suitable for all seasons Cool in summer, dry rainy season, ventilation in spring and autumn, warm in winter</p> <p>Combined with heating or air-conditioning to save energy In winter, the heating stove can fully circulate the heat to all corners of the room. In summer, it can be used together with air conditioner to fully circulate the air conditioner. Feel the coolness and don't need to adjust the temperature of the air conditioner to be too low to save energy and electricity.</p> <p>Product specification Size: 21CM x 21CM x 29CM • Commodity weight: about 2.0kg • Air volume adjustment: 5 segments • Line length: about 1.4m • Silent motor: below 35dB • Air supply distance: about 25 meters</p> <p>Additional information: Multi-angle rotation / Timer function / Remote control / Natural wind mode / Silent mode / Straight air supply</p>
<p>配件 / Packaging list</p>	<p>1 x 超強全方位靜音循環風扇 PCF-SC15T / 1 x Super Air Circulation Fan PCFSC15T 1 x 無線遙控器 (連電池) / 1 x Wireless remote control (with batteries) 1 x 說明書 / 1 x Instruction manual</p>
<p>產品價格 / Product price</p>	<p>請參照銷售備忘錄/發票議定之價格。 Please refer to the Sales Memorandum/Invoice for the agreed price.</p>
<p>送貨附加費 / Additional Delivery Charge</p>	<p>指定地區/地址 (如離島) 有可能需付額外送貨附加費 Additional delivery fee may be charged for specific area/location (e.g. outlying island)</p>
<p>換貨政策 / Exchange policy</p>	<p>適用於銷售備忘錄/發票/送貨單日期起計 7 天內。詳情請參閱銷售備忘錄條款及細則或聯絡我們。 Applicable to 7 days from the date of Sales Memorandum / Invoice / Delivery Note. For details, please refer to the Terms and Conditions of Sales Memorandum or contact us.</p>
<p>保養期 / Warranty period</p>	<p>主機 Main: 1 年保養 1 year warranty 配件 Accessory: 沒有保養 / No warranty 產品保養受銷售備忘錄條款及細則列明的第三方保養約束。 Product warranty is subject to the Third Party Warranty as set out in the Terms and Conditions of Sales Memorandum.</p>
<p>換貨服務供應商 / Exchange service provider</p>	<p>Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited</p>
<p>維修服務供應商 / Repair service provider</p>	<p>Globiz Company (HK) Limited</p>

維修服務地址 / Repair service address	九龍觀塘巧明街 112 號友聯大廈 6 樓 6/F, Union Building, 112 How Ming Street, Kwun Tong 營業時間：星期一至六 12PM - 6PM, 星期日及公眾假期休息 Opening Hours: Mon-Sat 12pm-6pm, closed on Sun and public holidays
維修服務熱線 / Repair service hotline	Tel: 3001 1212

上述產品資料由生產商/供應商提供。該資料如有更改，恕不另行通知。

The above product information is provided by the manufacturer / supplier. Such information may be subject to change from time to time without notice.

Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited
查詢熱線 Enquiry hotline: 2888 1888 / 2888 0008
<http://www.hkt.com>